



شركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء

ABU DHABI NATIONAL CO. FOR BUILDING MATERIALS

Date: 20 August 2026

M/s. Disclosures and Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Department

Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, United Arab Emirates

Greetings,

**Subject: Entry as a Strategic Partner and
Capital Increase in Al Khazna Insurance
Company**

With reference to the above subject and to the resolution of the Board of Directors at its meeting held on 12 August 2026, and based on the recommendations of the Strategy and Investment Committee, which included the approval of entering as a strategic partner and increasing the share capital of Al Khazna Insurance Company to AED 3 billion, in accordance with the final terms and conditions to be approved following completion of the valuation and receipt of all necessary approvals.

This also includes the issuance of new shares as part of the capital increase, provided that the number of shares, nominal value, issue price, and final ownership percentage shall be determined in accordance with the final agreements and the approvals issued by the competent authorities.

In this regard, Al Khazna Insurance Company has informed us that its Board of Directors, at its meeting held on 17 August 2026, approved the offer submitted by Abu Dhabi National Company for Building Materials - BILDCO regarding its entry as a strategic partner and the increase of Al Khazna Insurance Company's share capital by an amount not exceeding AED 3 billion.

Al Khazna Insurance Company also stated that it had submitted an application to the Capital Market Authority seeking approval to convene the General Assembly to consider the proposed offer and the capital increase, and that the Company obtained the Authority's approval to convene the General Assembly on 18 September 2026.

التاريخ: 20 أغسطس 2026

السادة / قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي الإمارات العربية المتحدة
تحية طيبة وبعد،،

**الموضوع: الدخول كشريك استراتيجي وزيادة رأس
المال في شركة الخزنة للتأمين**

بالإشارة الى الموضوع أعلاه والى قرار مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 2026/08/12 وبناء على توصيات لجنة الاستراتيجية والاستثمار والذي يتضمن الموافقة على الدخول كشريك استراتيجي وزيادة رأس مال شركة الخزنة للتأمين الى 3 مليار درهم وفقا للاحكام والشروط النهائية التي سيتم اعتمادها بعد استكمال التقييم والحصول على جميع الموافقات اللازمة

وكذلك إصدار اسهم جديدة ضمن عملية زيادة رأس المال، على أن يتم تحديد عدد الأسهم والقيمة الاسمية وسعر الإصدار ونسبة الملكية النهائية وفقاً للاتفاقيات النهائية والموافقات الصادرة عن الجهات المختصة.

وفي هذا الإطار، أفادت شركة الخزنة للتأمين بأن مجلس إدارتها قد وافق، في اجتماعه المنعقد بتاريخ 17 أغسطس 2026، على العرض المقدم من شركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء - بلدكو بشأن الدخول كشريك استراتيجي وزيادة رأس مال الخزنة للتأمين بما لا يتجاوز 3 مليارات درهم إماراتي.

كما أفادت الخزنة للتأمين بأنها تقدمت إلى هيئة الأوراق المالية والسلع بطلب للحصول على الموافقة على دعوة الجمعية العمومية للنظر في العرض المقترح وزيادة رأس المال، وقد حصلت الشركة على موافقة هيئة سوق المال على دعوة الجمعية العمومية بتاريخ 2026/09/18.

شركة مساهمة وطنية عامة تأسست بالمرسوم الأميري رقم ٥ لسنة ١٩٧٤





شركة أبوظبي الوطنية للمواد البناء

ABU DHABI NATIONAL CO. FOR BUILDING MATERIALS

Accordingly, Al Khazna Insurance Company will be renamed "Al Khazna Alamiya Holding", and its activities and objectives will be restructured to align with its business nature and future strategy. This is subject to the approval of the General Assembly, regulatory bodies, and competent authorities, as well as the completion of all required statutory procedures and approvals

The Company confirms that the information contained in this disclosure reflects the position as of its date, and that any final figures, percentages, or terms shall be subject to the valuation report, the approved documents, and the relevant regulatory approvals.

Yours faithfully,

وفي هذا الاطار سيتم تعديل اسم شركة الخزنة للتأمين ليصبح "الخزنة العالمية القابضة"، إلى جانب إعادة هيكلة وتعديل أنشطة الشركة وأغراضها بما يتوافق مع طبيعة أعمالها واستراتيجيتها المستقبلية، وذلك وفقا لما سيتم اعتماده من قبل الجمعية العمومية والجهات التنظيمية والجهات المختصة، وبعد استكمال كافة الإجراءات والموافقات النظامية اللازمة.

وتؤكد الشركة أن المعلومات الواردة في هذا الإفصاح تعكس الوضع كما في تاريخه، وأن أي أرقام أو نسب أو شروط نهائية ستخضع لما يرد في تقرير التقييم والوثائق المعتمدة والموافقات النظامية ذات الصلة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

السرا أمين - ليو موشي
Muchi Lyu - Secretary of the Board

Copy to:
Capital Market Authority (CMA)
Abu Dhabi, United Arab Emirates



نسخة إلى
هيئة سوق المال
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

شركة مساهمة وطنية عامة تأسست بالمرسوم الأميري رقم ٥ لسنة ١٩٧٤

